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Vihdin vesihuoltolaitos
Tarkastuslautakunta:
Tuleva jätevesiratkaisu tulee olla

kuntalaisten kokonaisedun mukai
nen.

Kunnan vastine:
 Kunnanvaltuusto päätti 1.6.2021,

että ensisijaisesti tavoitteena on
uuden puhdistamon rakentaminen
Nummelaan ja vanhan puhdistamon
saneeraaminen kirkonkylällä.
Siirtoviemäri Blominmäen
puhdistamolle tulee kyseeseen,
mikäli viranomainen ei myönnä lupaa
puhdistettujen vesien laskemiselle
Vihtiin rakennettavilta
puhdistamoilta. Riippumatta siitä,
kumpi tekninen ratkaisu tulee
toteutettavaksi, tekniset
suunnitelmat sekä rakennuttaminen
toteutetaan kokonaistaloudellisesti
edullisimmalla tavalla.
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Investoinnit
Tarkastuslautakunta:
Kokonaisuudessaan

investointiohjelma jäi reilusti
suunnitellusta, kuten edellisenäkin
vuotena.
Investointiohjelman realistisuuteen

on kiinnitettävä yhä huomiota, kuten
tarkastuslautakunta on aiempinakin
vuosina todennut.

Kunnan vastine:
Kunnan investointiprosessista on

tehty erillinen auditointi ja
toimenpiteet kehittämiskohteiden
edistämiseksi on toteutettu.
Poliittinen investointiryhmä ja
viranhaltijavetoinen investointiryhmä
ovat kokoontuneet.
Investointitarpeet ylittävät jossain

määrin tuotantokapasiteetin. Onkin
pohdittava tulisiko perustaa
investointipäällikön toimi
koordinoimaan kunnan kaikkia
investointeja.
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Valtuuston asettamien toiminnallisten
ja taloudellisten tavoitteiden toteutuminen
- Vahvempaa elinvoimaa
Tarkastuslautakunta:
• Vihdin tunnettuuden ja brändäyksen kehitys on selkeästi

heikohkolla tasolla ja on tulevaisuuden tärkeä kehityskohde
• Katukuvassa näkyvät elementit –teon toteutuminen on

arvioitu yläkanttiin
• Maankaatopaikka-asian tilanne on huolestuttava
• Talouden ja sen seurannan kehittämisessä nähdään paljon

tekemistä, hyvä että asia on tiedostettu ja toimenpiteitä sen
perusteella tullaan tekemään

• Tällä osa-alueella on oltu itsekriittisempiä
• Onko asiakaslähtöinen palvelukulttuuri toteutunut? Tästä

voidaan olla eri mieltäkin, toki mittareiden mukaan näin voi
olla, mutta tästä kaivataan todellisempaa näyttöä tuloksista,
kuin pelkistä toimenpiteistä

Kunnan vastine:
• Viestintään ja markkinointiin käytettävissä olevia

henkilöresursseja on pystytty kasvattamaan siten, että
elokuusta 2022 alkaen 1 henkilö tekee pelkästään viestintä- ja
markkinointitehtäviä. Tämän johdosta viestintää ja
markkinointia on mahdollista kehittää suunnitelmallisempaan
ja järjestelmällisempään suuntaan.

• Höytiönummen ylijäämassojen vastaanottopaikka on saanut
ympäristöluvan ja otetaan käyttöön heti, kun luvan
edellyttämät rakenteet on saatu valmiiksi. Lisäksi on
käynnissä selvitys, jonka tavoitteena on tunnistaa 1-3
tulevaisuudessa käyttöönotettavissa olevaa vaihtoehtoista
ylijäämämassojen vastaanottopaikka.

• Kunnan arvojen toteutuminen ja yhtenä arvona
asiakaslähtöisyyden toteutuminen  on osa kunnan
työhyvinvointikyselyä. Tulosten käsittelyn yhteydessä luodaan
toimintaohjelma seurantapäivineen asiakaskeskeisen
palvelukulttuurin kehittämiseen kaikissa työyksiköissä.
Mittareiden määrittely ja seuranta tapahtuu työyksiköittäin.
Koko kunnan kattavaa asiakastyytyväisyyskyselyä ei ole.
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Elinvoimalautakunta
Tarkastuslautakunta:

 Uusien kaavojen (3 kpl) oli hienoa, samoin uusia
kaavoja on valmisteilla, joista osa on jo hyväksytty v.
2022 – yleisesti ottaen kaavoitusprosessin hitaus on
kuitenkin  ongelma, jonka ratkaisua on pohdittava

 Omakotitonttien myyntiä ja vuokrausta on pyrittävä
vauhdittamaan

 Ulkoliikuntapaikkojen ylläpidon sekavat järjestelyt sekä
hoitotilanteen digitalisaation totaalinen puuttuminen
aiheuttaa käytännöllisiä ongelmia asukkaille sekä
mainehaittaa verrattuna lähikuntiin

 Kevyen liikenteen väylästön kehittämiseen on saatava
vauhtia, nykytilanne on huono, eikä etenemisvauhti ole
ollut riittävä

 Maankaatopaikka-asia on ratkaistava pikimmiten
 Kunnan markkinointi on ollut varsin heikolla tasolla

verrattuna kilpailijakuntiin, johtuen hyvin pienistä
resursseista

Kunnan vastine:
 Vuonna 2022 ensimmäisellä puolivuotiskaudella on hyväksytty jo 5 kaavaa, joista 1

on yleiskaava. Kaavoitus on prosessi, jossa maankäyttö- ja rakennuslaki osin määrää
prosessin kestoa, mm. vuorovaikutusvaiheiden ja vaadittavien selvitystehtävien
keston kautta. Kaavoja ei myöskään valmistu vuoden kiertoon nähden tasaisesti,
vaan johtuen mm. nähtävillä oloista on välillä kausia, jolloin kaavoja ei
hyväksyttäväksi tule, ja vastaavasti kausia, jolloin päätöksentekoprosessissa on
useita kaavoja samanaikaisesti.

 Tonttien markkinoimiseksi on otettu käyttöön uusia kanavia, joiden toivotaan
herättävän uusien kohderyhmien kiinnostusta. Lisäksi on tärkeää pitää huolta
tonttituotannon jatkuvuudesta, jotta tontteja on jatkuvasti tarjolla kiinnostavilta
alueilta.

 Ulkoliikuntapaikkojen talven tilanteen ylläpitoon on hankittu sovellus, jolla
kuntotiedot saadaan ajantasaisesti tarjolle. Kesäajan kunnossapito tehdään
käytettävien resurssien puitteissa parhaalla mahdollisella tavalla.

 Puutteet kevyenliikenteen väyläverkossa liittyvä pääosin ELY-keskuksen
hallinnoimiin väyliin. Verkoston kehittäminen on asetettu valtuustokauden
tavoitteeksi.

 Höytiönummen ylijäämämassojen vastaanottopaikka on saanut luvan. Toiminta
käynnistetään heti, kun luvan edellyttämät muutokset on saatu tehtyä.

 Viestintään ja markkinointiin käytettävissä olevia henkilöresursseja on pystytty
kasvattamaan siten, että elokuusta 2022 alkaen 1 henkilö tekee pelkästään
viestintä- ja markkinointitehtäviä. Tämän johdosta viestintää ja markkinointia on
mahdollista kehittää suunnitelmallisempaan ja järjestelmällisempään suuntaan.
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